
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ PASTORAČNÍ RADY 11. 1. 2024 

Omluveni: J. Marek, M. Doleček 
Host: J. Skalický, zástupce ekonomické rady 
 
1. Zhodnocení uplynulých akcí 

- „Vánoční“ hodiny ve školách – o povídání o Vánocích byl ve školách zájem. J. Skalická 
a M. Mikysková navštívily celkem 25 tříd. Děkujeme. 

- Bohoslužba smíření – přišlo dost lidí 
- Kostely otevřené na Štědrý den – v Letohradě přišlo 99 lidí za 2 hod, byla příjemná 

atmosféra, určitě má smysl kostely zpřístupnit i příští rok 
- Zpívání u jeslí – děkujeme M. Vychytilové, hudebnicím a dětem za milý program, 

J. Skalické za přípravu občerstvení pro děti 
- Vánoční koncert Corale – hojně navštívený 

2. Plánované akce 

- 13.1. od 10 hod Tříkrálový průvod – vše je nachystáno, M. Malá zajistí vaření kávy a čaje, 
L. Majvald vypůjčí varné termosky z Kampeličky, J. Jurenka pomůže se zajištěním stolů  

- 14. 1. 2024 v 18 hod Ekumenická bohoslužba – v evangelickém kostele 
- 15. 1. 2024 v 18 hod setkání rodičů dětí, které půjdou poprvé ke Stolu Páně – na faře 
- 23. 1. 2024 v 18 hod proběhne farní synodní setkání, téma „evangelizace“ 
- 29. 1. 2024 v 18 hod setkání těch, kteří pečují o letohradský kostel a filiální kostely, 

občerstvení zajistí M. Hoffmann a P. Hoffmann 
- 5. 2. 2024 v 18 hod setkání těch, kteří pečují kostel na Orlici a na Kunčicích, občerstvení zajistí 

M. Malá a J. Skalická 

3. Parkoviště u kostela na Orlici  

- J. Jurenka informoval PR o proběhlém setkání po nedělní bohoslužbě na Orlici. Sešlo se cca 10 lidí, 
které zajímá téma vybudování parkoviště. Záměr vybudovat parkoviště pro cca 40 aut i materiálové 
řešení (štěrkový trávník) byl kladně přijatý. Vyvstala otázka řešení odpadu ze hřbitova – umístění 
kontejneru a popelnic hned u vstupu na hřbitov a pod okny sakristie není šťastné.  

- J. Skalický seznámil PR s historií vyjednávání s městským úřadem o záměru vybudovat parkoviště. 
Po několika neúspěšných jednáních v průběhu 5 let došlo na začátku roku 2023 k dohodě. Farnost 
zajistí a zaplatí projektovou dokumentaci a Město Letohrad zafinancuje vybudování parkoviště 
za částku cca 3 mil. Kč. Tato částka je vyčleněna v rozpočtu města na rok 2024. Dle předložených 
návrhů se částka na vybudování parkoviště pohybuje okolo 3,3 mil. Kč. J. Skalický zkusí se starostou 
vyjednat navýšení částky na 3,5 mil. Kč. 

- Byly vypracovány 3 varianty parkoviště. Varianta A byla po jednáních vyřazena. Je třeba rozhodnout 
mezi variantou B a C. Ekonomická rada se přiklání k variantě B. Pastorační rada k variantě C (hlasování: 
pro var. B–1 hlas, pro var. C–9 hlasů, zdrželi se 3). Příští týden se tedy sejde ekonomická rada a vybraní 
členové pastorační rady, aby rozhodli. Za PR se zúčastní E. Novotný, L. Majvald a J. Čanda. 



 

4. Pastorační plán 2024 - PR schválila pastorační plán pro rok 2024. Bude zveřejněn na webových 
stránkách farnosti. 

5. Velikonoce 2024 - Skupina lidí, která připravovala veřejnou pašijovou scénku na náměstí na Velký 
pátek, ji letos nestihne nacvičit. Zapojili se do příprav Tříkrálového průvodu a do Velikonoc zbývá málo 
času. Rádi bychom vymysleli něco jiného, do čeho bychom mohli veřejnost zapojit.  

6. Farní výlet – zajistí J. Marek, nejspíš na září   

7. Společná místnost na faře (horní) – je potřeba vyřešit osvětlení. Historický lustr, který se v místnosti 
používá, je příliš velký a zasahuje nízko nad stůl. Když je potřeba stoly přesunout, hrozí nebezpečí úrazu. 
J. Čanda pošle návrh nových svítidel. 

8. Farní webové stránky – J. Čanda kontaktoval Omnii (IS OMNIA – informační systém pro správu 
farnosti) a čeká na datum schůzky. 
 
9. Informace z Charity – M. Malá děkuje za Tříkrálovou sbírku všem, kteří se jakkoli podíleli na přípravě 
a průběhu, a všem, kteří přispěli. Děkuje za sbírku „Krabice od bot“ (sbírka vánočních dárků pro děti 
v nouzi), sešlo se 34 krabic.  
 
10. Rekonstrukce a využití fary – Budova fary a přilehlých objektů potřebuje zrekonstruovat a je tedy 
potřeba vymyslet jejich další využití. PR navrhuje vytvořit skupinu lidí, kteří mají zájem řešit využití 
areálu fary. 21. 2. 2024 v 19 hod na faře proběhne první schůzka. Termín bude uveřejněn v ohláškách. 
Schůzku bude řídit J. Jurenka a za PR se zúčastní také P. Hoffmann. 
 
 

Příští jednání pastorační rady proběhne 8. 2. v 18 hod. 

Zapsala L. Stejskalová 

 

 


